
Efter tre års kämpande 
genomfördes i lördags 
eftermiddag årsmötet för 
Nybergets fiber. Mötet röstade JA 
för att bygga ett fibernät i 
Nyberget-Lövåsen-Gustavsbo. Ett 
historiskt beslut för våra byar. 
Målet är att nätet är klart när 
ADSL läggs ner den sista augusti. 
Vi tackar Säters kommun för det 
stöd som innebär att vi kan bygga 
nätet innan bidragsbeslut från 
länsstyrelsen finns. 
/Ordförande

Snart är det på 
riktigt!
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